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 Pitanje postavljeno Vijeću ministara BiH, Agenciji za lijekove i medicinska sredstva 

BiH, Federalnom ministarstvu zdravstva i Ministarstvu zdravlja i socijalne zaštite Republike 

Srpske – „Molim da mi se odgovori zašto se lijekovi koji se nalaze na esencijalnoj listi ne 

dostavljaju u velikim pakovanjima (ili rinfuzi) od 1000 i više tableta? Da li kod nas postoje 

procjene o mogućim uštedama u slučaju uvoza i nabavke velikih pakovanja u odnosu na 

pojedinačna?” 

 


